
Referat Bestyrelsesmødet d. 7/11.24 afd. 103  

Ny Møllevej 

Tilstede; Mette Østergaard 
Henrik Sørensen og referent Betina Olesen. 
 
Som planlagt gennemgik vi afdelingens økonomi/langtidsbudget - og det ser, som forventet, fornuftigt ud. 
 
Som vi skrev i sidste referat, har vi sammen med Henrik nu undersøgt om der skal laves yderligere tiltag 
mod rotter.  
Vi er kommet frem til, at rotten som er registreret på et loft i afdelingen, må forventes at være en “enlig 
svale” - eskalerer problemet i fremtiden, ser vi naturligvis på sagen igen. 
 
Husk blot de simple retningslinjer ifht at undgå skadedyr; 

• Foder ikke vilde dyr/fugle 
• Saml nedfaldsfrugt og kasser dette. 
• Hold affaldsbeholdere forsvarligt tillukket. 

 
Næste bestyrelsesmøde planlægges til januar 2025 
 
Mvh Bestyrelsen  
 


